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Amber Moon is a Youth Advisory Committee (YAC) member at the Vancouver Aboriginal Child and
Family Services Society (VACFSS). In their role on the YAC, Amber advocates for children and youth in/
from care, presents at conferences and social work university classes, and meets with policy decision-
makers within the Ministry to advise on programs and supports for youth in care. In their role on the
National Council of Youth in Care Advocates, Amber brings their lived expertise in the child protection
system and is motivated to make a difference not only locally and provincially, but also nationally.

“l enjoy being part of positive change, and seeing the changes happen for the next
generations of youth in care.”

Amber Moon est membre du Comité consultatif des jeunes (YAC) de Vancouver Aboriginal Child and
Family Services Society (VACFSS). Dans son réle au sein du YAC, Amber défend les enfants et les
jeunes pris en charge, fait des présentations lors de conférences et de cours universitaires de travail
social et rencontre les décideurs politiques au sein du ministére pour les conseiller sur les programmes
et les soutiens destinés aux jeunes pris en charge. Dans son réle au sein du Conseil national des
défenseurs des jeunes pris en charge, Amber apporte son expertise vécue dans le systéme de protection
de I'enfance et est motivé a faire une différence non seulement aux niveaux local et provincial, mais
également a I'échelle nationale.

« J’apprécie de participer a un changement positif et voir les changements se produire

pour les prochaines générations de jeunes pris en charge. »




